
 
 
NÁMITKY K ZÁPISU ZE ZO ze dne 11.10.2023  
 
Námitky podává starostka obce Pavlína Pacholíková 
 
ÚVOD  
 
NEPŘESNÁ INTERPRETACE: 
Starostka sdělila, že se od ustavujícího jednání zastupitelé o chod obce 
nezajímali. Zastupitelé se ohradili, že se na obec prokazatelně 
pravidelně písemně obraceli. Starostka jejich sdělení následně potvrdila.  
 
 
JAK TO BYLO VE SKUTEČNOSTI: 
Sdělila jsem, že od ustavujícího zasedání dne 12.7.2023 ani jeden ze 
zastupitelů nenavštívil kancelář obce v jejich úředních hodinách, aby se 
informoval, jaké body jsou případně k jednání na zastupitelstvo obce, ani 
nepřišel s žádným návrhem, co by chtěl dělat pro občany a obec jako 
jimi zvolený zastupitel. Dostala jsem pět písemných  požadavků, jako 
žádost o zaslání informací, na které jsem odpověděla v zákonném 
termínu.  
 
BOD Č. 1 
 
CHYBĚJÍCÍ INFORMACE:  
Paní Tučková do zápisu nezapsala mnou přečtenou zprávu o 
provedených nákupech a objednaných službách.  
 

Byla provedena oprava čerpadla firmou Grábner u občana za 2 360,- 
Kč, u dalšího občana za 9 332,- Kč, u dalšího občana za 9 623,- Kč, 
v jímce obecního úřadu za 16 363,- Kč, oprava čerpadla firmou VHS 
Kubíček na čističce za 6 210,- Kč . Dále bylo vyměněno čerpadlo do 
studny na obci firmou Grábner za 17 203,- Kč. Byla provedena revize 
hasících přístrojů firmou Pospíšil za 4 181,- Kč. Byl proveden svoz 
velkoobjemového odpadu firmou AVE Kladno za 20 007,- Kč. Bylo 
provedeno osázení zbytku cedulí na naučnou stezku firmou Veltruský 
za 11 119,- Kč a provedena montáž herních prvků firmou Veltruský za 
15 600,- Kč. Byly koupeny tonery do tiskárny za 1 375,- Kč a vytištěny 
propagační materiály k naučné stezce za 6 776,- Kč. Byla provedena 
oprava křovinořezu firmou Šípal za 7 380,- Kč. Byl koupen Roundup 
za cenu 2 363,- Kč , barva na branky na hřiště za 2 534,- Kč a nové 



kůly na pískoviště za cenu 4 905,- Kč. Dále byl dovezen písek a 
kačírek na dopadovou plochu za cenu 4 774,- Kč firmou Pém.  
Dále byl proveden rozbor vody ze studny na obci 2 x za 2 783,- Kč 
firmou Středočeské vodárny, čištění studny za 5 400,- Kč firmou 
Zahradník Jan. 
Byla vyměněna vodovodní baterie na hasičárně firmou Grábner za 
1 815,- Kč, koupen nový telefon místo tabletu do výjezdového vozidla 
za 6 059,- Kč. 
Z dotace na knihovnu byly zakoupeny kancelářské židle za 6 466,- 
Kč, regály, stoly, skříně a židle za 57 653,- Kč , počítač za cenu 
20 089,- Kč a software do něj za cenu 3 690,- Kč. Celkem to činí 
87 898,- Kč, z toho dotace je 70 000,- Kč a vlastní zdroje 17 898,- Kč. 
Na čističce byl vadný šnek a síto česlí. Firma IN-EKO  TEAM s.r.o., 
která přijela na opravu, při které tyto závady zjistila provedla 
demontáž česlí za cenu 14 074,- Kč a předložila cenovou nabídku na 
výměnu vadných dílů ve výši 193 043,- Kč. Podařilo se najít firmu 
Elna servis, která nabídla opravdu česlí za 42 350,- Kč. Opravu jsme 
nechali udělat u ní. 
 
 

BOD č. 4 a BOD č.5 
 
NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ: 
Paní Tučková do zápisu zapsala , že dosavadní starostka se stávajícími 
zastupiteli nekomunikuje. 
 
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
To je zcela nepravdivá informace, protože na všechny písemné žádosti o 
informace, kterých bylo v termínu od 14.8. do 11.10.2023   7 s celkem 39 
dotazy, bylo zastupitelům v řádném termínu odpovězeno, jak dokládají 
sami zastupitelé v zápisu z jednání zastupitelstva. Mimo tyto písemné 
žádosti o informace, zastupitelé starostku od ustavujícího zasedání 
zastupitelstva obce dne 12.7.2023 žádným jiným způsobem neoslovili a 
nepožádali o jakoukoliv spolupráci. A sami občané na jednání 
zastupitelstva obce viděli, že starostka se zastupiteli komunikovala, 
pokud byla dotázána.  

 
 
 
 
 
 



BOD č. 5 
 
NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ:  
Paní Tučková do zápisu zapsala, že jsme ohroženi vrácením dotace ve 
výši 16,5 mil. Kč, když porušíme dotační podmínku, konkrétně 
stanovenou kapacitu ČOV, tj. 200 EO.  
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
V indikátorech akce je uvedena návrhová kapacita nově vybudovaných 
ČOV 200 EO (ekvivalent obyvatele).  Dle posudku Ing. Fialy je poměr 
mezi počtem obyvatel a znečištěním vyjádřeným v EO průměrně 1,3 
obyvatele / EO. tzn. že cílová kapacita 200 EO je cca 260 obyvatel. 
Aktuálně je připojeno 210 obyvatel, tzn. že k dosažení cílové hodnoty 
návrhové kapacity se může připojit ještě 50 obyvatel. Dle odborného 
posudku, podle stavu znečištění odváděné splaškové vody, kdy v té 
době bylo připojeno 200 obyvatel , se může připojit cca 61-80 obyvatel. 
Tzn. že posudek a návrhová kapacita se téměř shodují.  
Kdyby si paní Tučková správně přečetla podmínky dotace, tak by zjistila, 
že hlavní podmínkou je dodržení indikátoru akce minimální počet 
připojených EO což je 176  a indikátoru akce CHSKcr, který činí 7,06 
tuny za rok.  
Navíc dle přílohy sankce je zřejmé, že sankce za nesplnění podmínek je 
vypočtena poměrem z celkově poskytnuté dotace a rozhodně není 
odejmuta celá. 
 
 
NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ: 
Paní Tučková do zápisu zapsala, že Smlouva o realizaci dopravní a 
technické infrastruktury nebyla na jednání ZO dne 15.3.2023 řádně 
projednána, protože nebyl schválen samotný text a smlouva nebyla na 
ZO čtena celá a veřejnosti nebyl text k dispozici.  
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
Smlouva o realizaci dopravní a technické infrastruktury byla řádně 
projednána a schválena na ZO dne 15.3.2023 usnesením č. 22/2/2023. 
Všichni zastupitelé měli schvalovaný text smlouvy k dispozici a byli s ním 
seznámeni. K tomu je třeba podotknout, že žádná smlouva schvalovaná 
na ZO nejen za našeho funkčního období nebyla na ZO veřejně čtena, 
texty smluv před podpisem nebyly k dispozici veřejnosti a v usnesení 
také nebyl schvalován celý text smlouvy, ale pouze to, zda bude 
uzavřena či nikoliv.  
 
 



NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ: 
Paní Tučková do zápisu zapsala, že jsem sdělila, že majitel pozemků 
poslal návrh smlouvy a my jsme ji podepsali.  
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
Dle audiozáznamu je patrné, že jsem sdělila přesně :  Pan Bambásek 
poslal návrh smlouvy, my jsme ho probrali se zastupiteli, něco se tam 
upravilo a poté ji schválili. 
 
NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ:  
Paní Tučková zapsala  do zápisu, že jsem projektovou dokumentaci 
nečetla.  
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
Dle audiozáznamu je patrné, že jsem sdělila přesně : že jsem projekt 
nedělala , že na to se musí zeptat projektanta.  
 
 
BOD č. 6 
 
NEPRAVDIVÉ TVRZENÍ: 
Paní Tučková do zápisu zapsala, že zastupitelé na jednání zastupitelstva 
dne 17.5.2023, usnesením č. 12/3/2023 při  schválení připojování 
dalších producentů odpadních vod na kanalizační řád a čističku 
odpadních vod ( dále jen ČOV) obce Plchov na základě znaleckého 
posudku zpracovaného Ing. Martinem Fialou schválili variantu 2. varianta 
bez dostavby nových objektů (formou úpravy potrubních tras) a tato 
varianta by nás stála cca 150-200 000,- Kč.  
 
JAK JE TO VE SKUTEČNOSTI: 
To je zcela nepravdivá informace, protože zastupitelé uvedeným 
usnesením schválili připojování nových občanů ve stávajícím uspořádání 
bez jakýchkoliv finančních nákladů, tzn. že je to aktuálně volná kapacita 
ČOV. Viz znalecký posudek str. 18 a 19. 
 
 


